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v/ordføreren  
 

Uttalelse fra Årsmøtet i Sunnmøre Parkinsonforening 
 
 
Omsorgsplasser i Ålesund Kommune  
 
Sunnmøre Parkinsonforening har svært mange av medlemmene sine i Ålesund Kommune. 
De fleste av de Parkinsonrammede ønsker å bo hjemme så lenge som mulig og vi får høre at 
det ytes god hjelp fra hjemmetjenesten og ergoterapeutene i kommunen. Imidlertid får vi 
også vite at mange av de pårørende har et stort behov for avlastning. For mange er dette 
også en forutsetning for at de skal klare å ta vare på den Parkinsonrammede. Ingen er tjent 
med at de pårørende blir så utslitte at det på sikt medfører at 2 personer trenger ekstra 
omsorg.  
 
Sunnmøre Parkinsonforening er derfor sterkt bekymret for at det i Ålesund Kommune 
diskuteres å legge ned over 80 omsorgsplasser. I avisene har det den siste tiden vært flere 
innlegg fra ulike grupper som beskriver at det er behov for flere omsorgsplasser. Vår 
forening slutter seg til den argumentasjonen som er lagt fram.  
 
Sunnmøre Parkinsonforening arbeider for at helsearbeiderne skal få bedre opplæring om 
Parkinson sykdom, både i hjemmetjenesten og i omsorgsinstitusjonene. Vi arrangerte en 
fagdag i 2018 og vil arrangere ny fagdag når det er behov for det.  
 
Aldersgruppen 70+ blir stadig større og det er derfor viktig at det i Ålesund Kommune blir 
prioritert å skaffe flere avlastningsplasser i tillegg til faste plasser.   
 
Årsmøtet i Sunnmøre Parkinsonforening slutter seg til uttalelsen fra Eldrerådet i kommunen 
og vil på det sterkeste be om at saken om kutt i omsorgsplasser trekkes og at det arbeides 
med å finne andre steder å spare penger.  
 
 
 
Ålesund 6. mars 2021  
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Leder Sunnmøre Parkinsonforening 
 
 
 
 


